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Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a

nemzetpolitikáért felelős tárca nélküli miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytagho z

„Hányszor és milyen ügy(ek)ben szerepelt ellenzéki politikus, ellenzéki politikai formáció,

vagy ellenzéki vélemény a Nemzeti Regiszter hírlevelében?”

címmel .

Tisztelt miniszter Úr!

Többször, több fórumon is jeleztem már a Kormány illetékeseinek, így Önnek is ,

hogy a még 2011 októberében elindult Nemzeti Regiszter hírlevele immár évek ót a

arcpirítóan egyoldalú sikerpropagandát folytat a Fidesz-KDNP kormány mellett . Ennek

jegyében minden olyan információt következetesen mell őz, amely a kormányzattal szembeni

kritikákra, vagy az ellenzéki politikusok megnyilatkozásaira vonatkozna, még akkor is íg y

van ez, ha csak a nemzetpolitikát érint ő témákat tekintjük.

E tárgyban feltett kérdésemre Ön 2014. június 3-i bizottsági meghallgatásán

cinikusan mindössze annyit mondott, hogy „savanyú a szőlő”, de érdemben semmilyen

választ nem adott, ennyivel le is zárta az ügyet . Vagyis, ha nem vagyunk kormányon, akko r

viseljük el, hogy a Nemzeti Regiszterben a Jobbik közel három év alatt mindössze két

alkalommal jelenhetett meg, természetesen két negatív hír erejéig, a Colosseum fényeinek a z

állítólag növekvő antiszemitizmus miatti lekapcsolása, illetve Pásztor István budapest i
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leköpése kapcsán. Ugyanitt jelentette ki azt is, hogy a Nemzeti Regiszternek immár 100 .000

tagja van, nyilvánvalóan közülük nagyon sokan hírlevelet is kapnak, így Önö k

tulajdonképpen a savanyú a szőlő jelszavával tájékoztatják félre a Hazánk jelenlegi határai n

kívül élő magyarság közélet iránt érdekl ődő részét.

Véleményem szerint ez az eljárás nemcsak megengedhetetlen, hanem méltatlan is ,

hisz e hírlevél eredetileg a külhonban és külföldön él ő magyarság tájékoztatását tűzte ki célul

a magyarországi eseményekről, azonban a gyakorlatban erről szó sincs, a hírek csak és

kizárólag a kormányzati sikerpropaganda céljait szolgálják. Az, hogy Önök cinikus módon é s

bevallottan elfogadhatónak tartják e hírlevelekből mindenfajta ellenzéki vélemény

kirekesztését, ez a legszéls őségesebb diktatúrákkal való eszmei közösségüket irányába mutat .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Mi a Nemzeti Regiszter Hírlevél pontos célja? A magyarországi eseményekr ől való

hiteles tájékoztatás vagy a kormányzati sikerpropaganda minél szélesebb kör ű

terjesztése?

Pontosan hányan vannak most feliratkozva a hírlevélre ?

Tételesen mikor, milyen ügyben és mely ellenzéki politikusok, politikai formációk

szerepeltek a Nemzeti Regiszter hírlevélben annak indulása óta? Kérem, hog y

tételesen, a politikus/politikai szervezet, párt nevét, a vélemény vagy a vele

kapcsolatos hír megjelenésének pontos időpontját és okát feltüntetve szíveskedjé k

válaszolni!

2011 október óta mennyi közpénzt emésztettekkel fel a hírlevéllel kapcsolatos

kiadások? Kérem, hogy tételesen tájékoztasson minden, a hírlevéllel kapcsolatos

technika, személyi vagy bármilyen más jellegűkiadásokról!

Tisztelettel szeretném felhívni figyelmét arra, hogy kérdéseimre Önnek törvény adt a

kötelessége válaszolni és azok kapcsán részletes tájékoztatást adni !

Budapest, 2014 . július 01 .

Szávay Istvá n

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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